
UCHWAŁA NR VII/82/19
RADY MIASTA KOŁOBRZEG

z dnia 3 kwietnia 2019 r.

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zwiększenia dotacji na organizację festiwalu 
filmowego Kołobrzeg Suspense Film Festival

Na podstawie art.9 ust. 2 i art. 13 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz. U. 
z 2018 r. poz. 870) oraz art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2019 r. poz. 506) Rada Miasta Kołobrzeg uchwala, co następuje:

§ 1. Uznaje się za bezzasadną petycję złożoną przez mieszkańców Kołobrzegu 
i sympatyków festiwalu filmowego Kołobrzeg Suspense Film Festival, dotyczącej 
zwiększenia dotacji na organizację festiwalu.

§ 2. Uzasadnienie rozpatrzenia petycji zawiera załącznik do uchwały.
§ 3. Upoważnia się Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg do zawiadomienia  

składających petycję o sposobie jej załatwienia.
§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.   

Wiceprzewodniczący 
Rady

Krzysztof Plewko
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Załącznik do uchwały Nr VII/82/19
Rady Miasta Kołobrzeg
z dnia 3 kwietnia 2019 r.

Uzasadnienie rozpatrzenia petycji

Zgodnie z § 51a ust.3 pkt 2 Statutu Miasta Kołobrzeg rozpatrzeniem petycji 
zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Po dokonaniu analizy dokumentów, 
wysłuchaniu: przedstawiciela osób składających petycję, Dyrektora Regionalnego 
Centrum Kultury w Kołobrzegu, komisja ustaliła, co następuje:

W dniu 28 lutego 2019 r. wpłynęła do Biura Rady Miasta  petycja mieszkańców 
Kołobrzegu i sympatyków festiwalu filmowego Kołobrzeg Suspense Film Festival, 
dotycząca zwiększenia dotacji na organizację festiwalu.

W petycji wskazano, że festiwal filmowy Kołobrzeg Suspense Film Festival wpisał się 
na stałe w kalendarz najważniejszych imprez w Kołobrzegu, cieszy się coraz większym 
zainteresowaniem i jest corocznie oczekiwany przez mieszkańców oraz turystów. 
Festiwal osiągnął ogromny sukces, promując miasto na terenie kraju i Europy. Szerokim 
aspektem festiwalu jest prezentacja filmów oraz nawiązanie relacji widza z twórcami 
i znanymi aktorami. W petycji wskazano, że jak wynika z oficjalnych danych na imprezach 
jest ponad 10 000 widzów, których z roku na rok przybywa. Podniesiony został także 
aspekt promocyjny poprzez liczne media ogólnokrajowe. W prasie lokalnej na podstawie 
przeprowadzonych badań w 2017 r. festiwal został uznany za najciekawszą imprezę 
w mieście. Unikatowe nagrody wręczane podczas festiwalu to: Ikona Polskiego Kina, 
Ikona Światowego Kina, Latarnik, Golden Seahorse. Gośćmi festiwalu byli laureaci 
Oscarów: Gianni Quaranta (scenograf z Włoch), Jakub Pruszkowski (efekty VFX 
z Kanady), Tivi Magnusson (producent filmowy z Danii), Piotr Kukla (operator filmowy 
z Holandii) oraz znani aktorzy i reżyserowie, np: Stanisław Mikulski, Janusz Gajos, 
Grażyna Szapołowska, Nastassja Kinski, Katarzyna Figura, Ewa Błaszczyk, Magdalena 
Zawadzka, Ewa Szykulska, Katarzyna Warnke, Piotr Fronczewski, Wojciech Pszoniak, 
Jerzy Stuhr, Krzysztof Stroiński, Andrzej Seweryn, Bartłomiej Topa, Jan Jakub Kolski, 
Franco Nero, Abel Ferrara, Waldemar Krzystek, Jacek Bromski, Maciej Zakościelny, Piotr 
Stramowski, Eryk Lubos, Anna Seniuk, Dariusz Kordek. Wnoszący petycję wskazali 
jeszcze na fakt, że impreza aktywizuje młodych ludzi do wolontariatu. Obniżenie dotacji 
o 50% spowoduje zmniejszenie rangi festiwalu i jego poziomu.

Na posiedzeniu w dniu 14 marca 2019 r. radni wyrazili opinię, że festiwal odbywa się 
już od wielu lat, miasto do tej pory pokrywało koszty organizacji w całości i wolą radnych 
było, żeby organizatorzy poszukali innych źródeł finansowania, typu sponsoring. 
W budżecie miasta na 2019 rok zaplanowane jest 130 000 zł na organizację niniejszej 
imprezy (uchwała nr IV/47/19 z dnia 11 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 rok; Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2019 r. 
poz.584). Uznano, że w 2019 r. nie ma możliwości zwiększenia dotacji.

W oparciu o powyższe Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała petycję 
w przedmiotowej sprawie za bezzasadną.
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